

## (中區)中興大學獸醫教學醫院犬貓檢疫指引

### Guideline for Dog and Cat Quarantine District of Veterinary Teaching Hospital in NCHU

中興大學檢疫區，為動植物防疫檢疫局新竹分局委託檢疫作業

*The quarantine district in NCHU undertakes the following tasks in the quarantine for dog and cat by the regulation and the authority.*

1. 請詳閱本指引

*The owner need read the following items in detail.*

2. 檢疫期間探視人請攜帶本人身份證或護照或委託探視書

*The owner shall take your ID card for checking when you visit your pets.*

3. 禁止攜入其它動物

*When you visit them, it prohibits to carry other animals into the district.*

4. 檢疫期間探訪時間，非假日周一及周三下午1:30-3:30

*The visit time will be at 13:30-15:30 on Monday and on Wednesday or others that permitted by the vet that have special reason or case.*

5. 檢疫犬貓之梳洗，飼主自理，於許可下僅得在區內行之

*Grooming can be done by yourself in district and prohibited by/to groomer.*

6. 訪客留在會客場內，勿四處參觀及拍照

*Prohibit to take pictures in district.*

7. 可自備飼料，但無法扣除費用

*The feed can be prepared by yourself, but no discount for those.*

8. 檢疫期間不得採集血液、精液等違反動物保護法行為

*Prohibit to get the sperm, blood from your pets during quarantine period.*

初入檢疫區須知 ( **Enter Notices** )

1. 請將牠的病史狀況，告知檢疫獸醫師

*To offer the history of your pet to the veterinarian if need.*

2. 可留下：藥品、玩具、食物、零食

*To offer the drugs, toys, food, and snack for your pets if need.*

3. 請帶走：運輸籠、無相關物品

*To take the transport cage and useless articles back.*

檢疫結束須知 ( **Quarantine finish Notices** )

1. 若有文件問題，請與動植物防疫檢疫局新竹分局確認補齊

*To contact with the airport if you have any problems about pet certificate.*

2. 領取當日先至本院1樓掛號處，結清檢疫費用等，檢疫費用將依籠位，按日計價-7天總價為5,850(貓)6,550(中、小型犬)7,250(大型犬)元(檢疫期間若需要時，醫療費用另計)

*The quarantine fee would be calculated by day and decided by cage size of dog*

*that would be the range from 5,850 (cat),6,550 (small to middle dog),7,250 (large dog) NT dollars for 7 days. The therapeutic fee will be extra-addition if needed.*

3.若飼主無法親自領取，請附委託書，載明代領人之姓名身份證號碼及簽名，並需攜帶代領人身份證正本及委託人身份證影本

*The agency document for picking it back last day, which shall be recorded the name, ID number both, and the reason in needed.*

行政院農業委員會動植物防疫檢疫局 新竹分局( BAPHIQ )

*Bureau of Animal and Plant Health Inspection and Quarantine council of Agriculture, EXECUTIVE YUAN Tel: 03-3982664 ext 201-205*

國立中興大學獸醫教學醫院檢疫區

*The quarantine district of Veterinary Teaching Hospital in NCHU*

地址：台中市南區國光路 250-1 號 電話：04-22840405-358

*250-1 Kuo- Kuang Rd., Taichung city, Taiwan TEL : 04-22840405 ext. 358*

## 檢疫費用

### Quarantine fee

自民國 106 年 05 月 05 日起實施

總費用：犬、貓 標準 (7 天) 台幣計

貓：5,850 元

犬：中、小型犬籠位 6,550 元

犬：大型犬籠位 7,250 元

收費項目：

(1) 診查費：每日 400 元

(2) 住宿費：

貓每日：400 元

中、小型籠位：每日 500 元

大型籠位：每日 600 元

(3) 消耗性物料費：每隻 200 元(一次)

(4) 掛號費：每隻 50 元(一次)

(5) 醫療費：比照院內標準

延長隔離費：比照單日收費標準累計收費

探視時間：每週一、三下午 1 點半到 3 點半(週二、四、五及例假

日不開放)，有特殊理由之探視，請洽檢疫獸醫師